

## About Skills Canada Nova Scotia

Skills Canada – Nova Scotia (SCNS) is a not-for-profit organization that provides Nova Scotian youth with opportunities to explore and discover skilled trades and technologies through a range of programming, including their signature event, the Nova Scotia Skills Competition. This is made possible by partnerships with industry, government, labour, and education. SCNS is affiliated nationally with Skills/Compétences Canada and is associated with WorldSkills. For more information, visit [www.skillsns.ca](http://www.skillsns.ca)

## Au sujet de Skills Canada – Nouvelle-Écosse

Skills/Compétences Canada – Nouvelle-Écosse est une organisation à but non lucratif qui propose aux jeunes de la province des occasions d’explorer et de découvrir les métiers spécialisés et les technologies au moyen d’un programme varié, qui comprend les Concours provinciaux des métiers spécialisés, leur événement phare. Ces activités sont offertes en partenariat avec l’industrie, le gouvernement, les syndicats et le secteur de l’éducation. SCC – N.-É. est affiliée à l’organisation nationale Skills/Compétences Canada et associée à WorldSkills. Pour d’autres renseignements, visitez [www.skillsns.ca](http://www.skillsns.ca)